
 

 

 

 

 

 

Raadsronde Actualisatie sportaccommodatiebeleid 

Besluitenlijst 

Onderwerp  Actualisatie sportaccommodatiebeleid 

Datum Behandeling  30 januari 2018  

Portefeuillehouder  Burgemeester Penn -te Strake (vervangend portefeuillehouder) 

Aanwezig     Woordvoerders, 4 ambtenaren,10 burgers 

Woordvoerders  De heren Gunther (SP), Steijns (SPM), Smeets (PVM), Jacobs (PvdA), Hoen (MV), 
Wijnands (D66), Peeters (CDA), Limpens (VVD) 
Mevrouw Korsten 

Voorzitter  Dhr. Severijns 

Secretaris  Dhr. Golsteijn 

Samenvatting en 
afspraken  

  De voorzitter opent de vergadering, heet iedereen welkom en benoemt de parallelle  
  Sessies. Tevens benoemt de voorzitter dat de burgemeester als vervangend  
  portefeuillehouder aanwezig is. Alle woordvoerders worden in de gelegenheid  
  gesteld om hun vragen en/of opmerkingen aan de portefeuillehouder voor te leggen.   
  Alvorens de ronde langs de woordvoerders plaatsvindt, verwijst de heer Peeters   
  (CDA) naar een aangenomen amendement waarin is opgenomen dat de    
  spreidingsreserve buitensport separaat dient te worden geagendeerd. Het is nu   
  onderdeel van een groter voorstel met twee beslispunten. Naar aanleiding van de  
   inbreng van de heer Peeters en de reactie van de portefeuillehouder dat het  
  amendement door het college is opgevat als het separaat agenderen van de  
  kaderbrief reageren diverse partijen. Aan de orde komt dat de beslispunten door de  
  gemeenteraad gesplitst kunnen worden. 
 
  Vanuit de woordvoerders zijn er diverse vragen gesteld, o.a. aangaande de eerder   
  schriftelijk gestelde vragen (tekstuele aanpassingen, en nog onbeantwoorde vragen),  
  sporthal de Heeg, het MVV-stadion (o.a. veiligheid i.r.t. commandoruimte, en   
  gebrekkigheid accommodaties), de omschrijving van het begrip tranche, en of de  
  derde tranche vervalt.  
 
  Na de reacties van de portefeuillehouder (ambtelijk  
  ondersteund) wordt geconcludeerd dat de meerderheid van de aanwezige fracties  
  het voorstel rijp achten voor behandeling in de raadsvergadering van 27 februari    
  2018.De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering. 

Toezeggingen  1. Binnen twee weken volgt er een reactie op de ‘toezegging’ (o.a. aangaande het 
onderwerp hygiëne) van 12 december. 

2. De vragen aangaande het MVV-stadion De Geusselt worden schriftelijk beantwoord. 

3. De vragen n.a.v. de eerdere beantwoording van de schriftelijke vragen van de PvdA 
worden schriftelijk beantwoord. 

 

Rondebriefje Raadsronde 

Onderwerp Actualisatie sportaccommodatiebeleid 

Datum 30 januari, 2018 

Portefeuillehouder Nog te bepalen. 



 

 

 

 

 

Programmanummer P7 

Behandelend ambtenaar Andre Kasel 

Doel van de bijeenkomst Discussie tussen raadsleden en wethouder om te komen tot besluit of en zoja 
in welke vorm concept-raadsstuk door kan naar raadsvergadering ter 
besluitvorming. 

Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

Uiteindelijke besluitvorming vindt plaats in de gemeenteraad. 

Verloop voorgaande 
proces 

Bij de totstandkoming van de eerdere nota's zijn er diverse stadsrondes, 
raadsrondes en sportcafé's geweest om de besluitvorming te ondersteunen. In 
het kader van deze actualisatie van het sportaccommodatiebeleid, waartoe de 
raad opdracht heeft gegeven naar aanleiding van het Rekenkamer onderzoek, 
heeft de consultatieronde met het veld - zoals met de raad afgesproken - 
plaats gevonden in de raadsronde. In de raadsronde is besloten dat het 
voorstel door kan naar de raadsronde. 

Inhoud  Er is de afgelopen jaren veel gebeurd in Maastricht op het gebied van de sport. 
Er zijn in de buitensport een aantal kwaliteitsparken gevormd waar meerdere 
verenigingen samen gebruik van maken. Er zijn in de binnensport in 
samenhang met de onderwijsontwikkeling diverse zaaldelen afgestoten en een 
aantal nieuwe gebouwd. Sinds een aantal jaren is Zwembad de Geusselt, en 
sinds kort is sporthal de Geusselt naast het Boulodrôme en het Universitair 
sportcentrum een van de nieuwe iconen van de stad. In de wijken zijn vele 
buurtvoorzieningen gekomen, zoals een Cruyffcourt, Skatepark en Calisthenics 
toestellen. In deze actualisatie sportaccommodatiebeleid zijn het proces en de 
uitgangspunten voor deze ontwikkeling geschetst.  

De raad heeft besloten dat deze nota moet worden opgesteld naar aanleiding 
van het Rekenkamerrapport met betrekking tot de sportaccommodaties.  

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Te bepalen of het concept raadsbesluit in deze vorm door kan ter 
besluitvorming naar de raadsvergadering.  

Beslispunten: 

Herbevestigen van het huidige sportbeleid zodat de lijn van spreidingsbeleid 
buitensport en toekomstbestendig maken van de binnensport wordt doorgezet 
en in de toekomst meer aandacht wordt gegeven aan sporten en bewegen in 
de openbare ruimte. 

De reserve spreidingsbeleid buitensport niet langer in stand te houden en vrij 
te laten vallen voor de toekomstige ontwikkelingen rondom sporthal de Heeg. 

Vervolgtraject Indien in de raadsronde wordt geconcludeerd dat het concept-raadsbesluit 
akkoord is, kan besluitvorming plaats vinden in de raadsvergadering. Tevens 
wordt na besluitvorming met een afvaardiging van de raad een monitor 
ontworpen, die de raad de gelegenheid geeft het beleid op dit vlak de komende 
jaren te kunnen volgen. 

 

 


